

東華

通訊 TUNG WAH NEWS

總機 General Hotline : 2859 7500
 編輯室電話 Editorial Hotline : 2859 7860
 網頁 Website : www.tungwah.org.hk 捐款熱線 Donation Hotline : 1878 333
 地址 Address : 香港上環普仁街十二號 12 Po Yan Street, Sheung Wan, Hong Kong
 出版 Publisher : 東華三院企業傳訊處 TWGHs Corporate Communications Branch

ECONOMY
優惠級



東華三院
Tung Wah Group of Hospitals

東華三院「好人好事：英文故事寫作比賽2017」

為鼓勵學生發掘及學習身邊好人好事，以及培養學生對英語故事寫作的興趣，東華三院本年度舉辦了「好人好事：英文故事寫作比賽2017」，並於5月26日在東華醫院禮堂舉行頒獎典禮，邀得香港中文大學教育學院院長梁湘明教授擔任主禮嘉賓。

比賽公開予全港學生參加，經大會精心挑選，分別選出高級組（中四至中六）、中級組（中一至中三）及初級組（小四至小六）的最後10強出席面試，再由來自教育局、香港大學、香港中文大學及香港教育大學的評審選出每組最後3位優勝者。本院屬校學生在是次比賽中取得滿意成績，東華三院呂潤財紀念中學中四級學生林卓麟及中三級學生呂卓玥分別奪得高級組及中級組金獎，而東華三院張明添中學中五級學生鄧伊雯及東華三院郭一葦中學中三級學生胡絲麗則分別奪得高級組及中級組銀獎。

TWGHs "Good People, Good Deeds: English Story Writing Competition 2017"

To encourage students to explore and learn from the good deeds by good people around them, as well as to promote students' interest in English story writing, TWGHs has organised the "Good People, Good Deeds: English Story Writing Competition 2017" with its prize presentation ceremony held on 26 May 2018 at the Assembly Hall of Tung Wah Hospital. Prof. LEUNG Seung Ming, Alvin, Dean of Education, The Chinese University of Hong Kong, was invited to be the Guest of Honour.

The Competition was open to all students in Hong Kong. The 10 finalists from each group (Senior Level: F.4-F.6; Middle Level: F.1-F.3; Junior Level: P.4-P.6) were invited to meet with the judging panel, formed by representatives from the Education Bureau, The University of Hong Kong, The Chinese University of Hong Kong and The Education University of Hong Kong, for an interview, who selected 3 winners for each group. TWGHs students performed well in the Competition, with LAM Cheuk Lun of Form 4 and LUI Cheuk Yuet of Form 3 of TWGHs Lui Yun Choy Memorial College winning the Gold Award in the Senior Level and the Middle Level respectively, while TANG Yi Man of Form 5 of TWGHs Chang Ming Thien College and Aishah SIDDIQAH of Form 3 of TWGHs Kwok Yat Wai College won the Silver Award in the Senior Level and the Middle Level respectively.



▲ 王賢誌主席（右）頒發紀念品予主禮嘉賓香港中文大學教育學院院長梁湘明教授（左）。Mr. Vinci WONG (right), Chairman, presented a souvenir to Guest of Honour, Prof. LEUNG Seung Ming, Alvin (left), Dean of Education, The Chinese University of Hong Kong.



▲ 王賢誌主席（右）頒發獎狀予高級組金獎得主、東華三院呂潤財紀念中學中四級學生林卓麟（左）。Mr. Vinci WONG (right), Chairman, presented an award certificate to LAM Cheuk Lun (left), Form 4 student of TWGHs Lui Yun Choy Memorial College who has won the Gold Award in the Senior Level.



▲ 王賢誌主席（右）頒發獎狀予中級組金獎得主、東華三院呂潤財紀念中學中三級學生呂卓玥（中）。Mr. Vinci WONG (right), Chairman, presented an award certificate to LUI Cheuk Yuet (centre), Form 3 student of TWGHs Lui Yun Choy Memorial College who has won the Gold Award in the Middle Level.



▲ 王賢誌主席（第二排右十一）與嘉賓及得獎者合照
Group photo of Mr. Vinci WONG (second row, right 11), Chairman, guests and winners

東華三院中學第八屆聯校辯論比賽

為讓學生參與富挑戰性的語文活動，並展示他們聽、講、讀、寫的語文能力及臨場演辯才藝，東華三院於5月12日假香港中文大學舉行「東華三院中學第八屆聯校辯論比賽決賽暨頒獎禮」，邀得香港中文大學哲學系系主任張錦青教授、香港中文大學哲學系高級講師吳啟超博士及盧傑雄博士，以及順德聯誼總會李兆基中學簡山河老師親臨擔任決賽評判及頒獎嘉賓。

在是次比賽中，冠軍賽及季軍賽的題目分別為「香港應全面開放『網約車』市場」及「融合教育對本港有特殊教育需要之學生利多於弊」。正反雙方學生均準備充足，詞鋒銳利，立論精闢。最後，東華三院馮黃鳳亭中學成為是次辯論比賽的冠軍，而東華三院吳祥川紀念中學及東華三院盧幹庭紀念中學則分別獲得亞軍及季軍。

The 8th Joint TWGHs Secondary Schools Debate Competition

To encourage students to participate in challenging language activities and to show their abilities in listening, speaking, reading, writing and debating, TWGHs organised the 8th Joint TWGHs Secondary Schools Debate Competition cum Prize Giving Ceremony on 12 May 2018 at The Chinese University of Hong Kong. Prof. CHEUNG Kam Ching, Leo, Chairman of Department of Philosophy, The Chinese University of Hong Kong, Dr. NG Kai Chiu and Dr. LO Kit Hung, Senior Lecturers of Department of Philosophy, The Chinese University of Hong Kong, as well as teacher KAN San Ho of Shun Tak Fraternal Association Lee Shau Kee College, were invited as judges and award presenters.

In the Competition, the debate theme for the Finals and 3rd-place Match was "Hong Kong should fully open the market of 'e-hailing vehicles'" and "Integrated Education is more beneficial than harmful to students with Special Educational Needs in Hong Kong" respectively. Students on both sides of the debate prepared well enough to make sound argumentation with pungent speeches. Finally, TWGHs Mrs. Fung Wong Fung Ting College, TWGHs S. C. Gaw Memorial College and TWGHs Lo Kon Ting Memorial College won the Champion, 1st-runner-up and 2nd-runner-up respectively.



▲ 名譽校監王賢誌主席（後排右六）與冠軍隊伍東華三院馮黃鳳亭中學辯論隊合照
Group photo of Mr. Vinci WONG (back row, right 6), Chairman cum Honorary Supervisor, and the Champion, Debate Team of TWGHs Mrs. Fung Wong Fung Ting College



▲ 名譽校監王賢誌主席（右八）與亞軍隊伍東華三院吳祥川紀念中學辯論隊合照
Group photo of Mr. Vinci WONG (right 8), Chairman cum Honorary Supervisor, and the 1st-runner-up, Debate Team of TWGHs S. C. Gaw Memorial College



WeChat ID: Tung_Wah_Group



東華三院網站
TWGHs Website



若你希望停止接收東華三院的《東華通訊》，請電郵至enquiry@tungwah.org.hk，並於標題註明「拒絕接收東華通訊」，我們將盡快處理。如欲更改個人資料或郵寄地址，請電郵至enquiry@tungwah.org.hk，並於標題註明「更改個人資料」，以便本院處理。If you want to unsubscribe "Tung Wah News" or change the personal data or mailing address, please email to enquiry@tungwah.org.hk and state "Unsubscribe Tung Wah News" or "Change of Personal Data" in the subject line correspondently.